
CONSELL MUNICIPAL DE LES PERSONES MAJORS 

SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 08/04/2025 

 

A les 10:35 del 08/04/2025 es reunixen en el Saló de Plens de l’Ajuntament d’Elx, prèvia convocatòria, 

les entitats que a continuació es relacionen, amb l’objectiu de celebrar una sessió ordinària del Consell 

Municipal de Persones Majors. 

ASSISTENTS 

Taula: 

Presidenta: Dª Aurora Rodil Martínez, concejal de Mayores 

Secretario: D. Carlos García Ros 

Presidenta Honorífica: Dª Gabriela Grau Mecha 

Vocals: 

- Grupo Municipal PP 

- Grupo Municipal PSOE 

- Grupo Municipal Vox 

- Club de Pensionistas y Jubilados del Altet 

- Vocalía 3ª edad AAVV Centro Avinguda País Valencia. 

- Vocalía 3.ª edad AMACMEC 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Barrio Obrero de Altabix 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Carrús Este 

- Jubilados y Pensionistas del Sindicato CCOO 

- CEA ELX 

- Asociación de Antiguos Alumnos/as del Colegio Santa María de Elche 

- Vocalía 3.ª edad AAVV El Toscar y Calles Adyacentes 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Filet de Fora y Portes Encarnades 

- Jubilados y Pensionistas Ilicitanos 

- Vocalía 3.ª edad AAVV La Loma de Sant Pere 

- Asociación Amas de Casa de Valverde 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Barrio La Zapatillera 

- Vocalía 3.ª edad AAVV La Baia-Asprelles 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Plaza de Barcelona, Parque 1.º de Mayo, Jardín Joan Fuster y 

Calles Adyacentes 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Pla de Sant Josep-Canal 

- Vocalía 3.ª edad AAVV Viviendas sociales del Polígono de Palmerales 

 



- Jubilados y Pensionistas del PSOE 

- Vocalía de la 3ª edad AVV Raval Nou 

- Vocalía 3.ª edad AAVV San Antón 

- Vocalía 3.ª edad AAVV San Crispín 

- Club Social de Jubilados y Pensionistas de Torrellano 

- Asociación de Ocio y Cultura de Adultos Victoria Kent 

- SUPO-ONCE 

- Asociación Coral y Cultural de Elche 

- Asociación de Fibromialgia 

Hi excusen assistència: 

-Vocalía de mayores de UGT 

-Asociación de la 3ª edad de la Marina. 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió prèvia del Consell, celebrada el 17/12/2024 

2. Informació municipal 

3. Funcionament del Consell 

4. Defensor del Major 

5. Precs i preguntes 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió prèvia del Consell, celebrada el 19/02/2025. 

S’aprova per unanimitat de les entitats assistents l’esborrany de l’acta de la sessió prèvia del Consell, 

celebrada amb caràcter extraordinari el 19/02/2025. 

2. Informació municipal. 

Intervé la presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, qui dona la benvinguda al Sr. Carlos Monera Olmos 

i a la Sra. Gabriela Grau i, després de disculpar-se pel mal estat de la seua veu, s’expressa en els 

següents termes. 

En primer lloc, els informem que les activitats de la Casa del Major, de vesprada, han canviat 

d’horari: com sempre, des del 21 de març és de 18 a 20 hores. 

El passat 5 de març en la Casa del Major, el CEU impartí una xarrada sobre desfibril·ladors, amb 

demostracions pràctiques, el que permeté als assistents participar activament i comprendre millor 

el funcionament d’este element tan important. 

El Centre Cívic Candalix acollí el 7 de març un homenatge a la dona a càrrec de l’Associació Coral i 

Cultural d’Elx, a qui agraïm la seua participació. 



En el Gran Teatre s’han dut a terme dos obres: el 18 de març es presentà “La venganza de la Petra”, 

a càrrec de l’associació La Tarántula, i el 27 de març l’Associació de la Tercera Joventut “Anem al 

gra” feu un homenatge a Miguel Hernández. En ambdós casos les invitacions tingueren una gran 

demanda i s’esgotaren ràpidament. 

Respecte d’açò diré que creiem que l’ús de Vivaticket és el millor mètode perquè vostés puguen 

treure tranquil·lament les entrades en el Gran Teatre, sense fer cues en la Casa del Major.  

El 28 de març s’organitzà una eixida al Museu Escolar de Puçol amb un grup de 25 majors, 

aprofitant el nou servici d’autobusos a pedanies. Una vegada allí, ens oferiren una visita guiada 

uns xiquets del col·legi Puçol. Esta activitat tingué tanta acceptació que es realitzà una segona 

visita al 4 d’abril i ja ens n’estan demanant una tercera que organitzarem en breu. 

També en este moment estem organitzant noves eixides a L’Alcúdia i al Clot de Galvany, de les 

quals els informarem, com sempre, pel nostre canal de WhatsApp. 

El 4 d’abril vam oferir un recital de copla en el Centre Cívic Candalix. Els assistents van disfrutar 

d’una estupenda actuació de la coplera Marisol Delgado.  

Quant a les activitats previstes per a les pròximes setmanes, tenim el 15 d’abril a les 10:30 en el 

Centre de Congressos, el segon concurs de fogassetes, amb un obsequi valorat en 100 € per a la 

fogasseta guanyadora. El termini d’inscripció va acabar el passat divendres i s’hi van apuntar 24 

participants. 

Continuem col·laborant amb Biblioteques; en esta ocasió, amb motiu del Dia del Llibre, hi ha una 

activitat intergeneracional en la Biblioteca Pere Ibarra que consistix en la lectura d’un text entre 

un major i un xiquet de 8 a 12 anys. 

També continuem fent xarrades en la Casa del Major. El 7 de maig, la Policia Nacional farà una 

xarrada sobre prevenció d’enganys, que es podria repetir el 14 si quedara gent que no haja pogut 

assistir-hi per problemes d’aforament, i el 15 de maig el CEU farà una xarrada sobre envelliment 

actiu. Recordem que l’entrada sempre és lliure fins a completar l’aforament. 

El concurs Superxef Sènior arriba a la 7a edició els dies 27 i 28 de maig. Les persones interessades 

poden apuntar-s’hi entre el 14 d’abril i el 9 de maig per l’OMAC o per Seu Electrònica. Enguany, 

com a novetat, caldrà preparar dos receptes, una per a la fase eliminatòria i una altra per a la final. 

Com tots els anys, comptarem amb la col·laboració d’importants xefs de la ciutat, que actuaran 

com a jurat de manera desinteressada. Els animem a tots a participar-hi. 

Per últim, atesa la importància de les noves tecnologies en el nostre dia a dia, d’ací a final d’any 

oferirem una sèrie de cursets gratuïts per a eliminar la bretxa digital. Estos cursets se celebraran 

de vesprada en el Bailongo i, encara que estaran oberts a tots els majors, hem pensat organitzar-

ne un especialment per a les entitats del Consell. 

Este curs estaria enfocat a aprendre a realitzar gestions electròniques amb l’Ajuntament, ja que 

les associacions estan obligades a usar la Seu Electrònica. El curs serà del 20 de maig al 19 de juny, 

els dimarts i dijous de 16 a 18 hores en el Bailongo si aconseguim reunir un grup suficient. Si esteu 

interessats, podeu parlar amb Yolanda (Forner) en acabar el Consell i ella us explicarà bé com s’hi 

poden apuntar. 



3. Funcionament del Consell. 

Continua la seua intervenció la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els 

següents termes. 

Com ja se us va comunicar per WhatsApp, estem redistribuint les funcions de l’equip de la 

Regidoria perquè ara som més, gràcies a Déu, i a partir d’ara serà Encarni (Escudero) la persona 

de contacte per a temes relacionats amb el Consell. Ella serà qui gestione el grup de WhatsApp i 

atenga totes les vostres consultes, encara que com sempre, tot l’equip està treballant per a 

vosaltres. 

En segon lloc, volem recordar-vos que podeu proposar punts per a incloure en l’ordre del dia, 

temes que vostés estiguen interessats a tractar més enllà dels precs i preguntes. Vostés poden 

enviar-los com establix el Reglament que vam aprovar l’any passat, per Seu Electrònica mitjançant 

instància, per la qual cosa pensem que els cursos dels quals vam parlar abans seran molt útils. 

4. Defensor del Major. 

Continua la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els següents termes. 

El passat 2 d’abril, en la Casa del Major es va fer la presentació del Sr. Carlos Monera Olmos, el 

Defensor del Major. Vam tindre una reunió molt exitosa amb les persones majors interessades a 

conéixer-lo i informar-se sobre les seues funcions, així com les iniciatives que durà a terme en 

benefici de la població major. Hui el convidem a dirigir-nos unes paraules sobre este tema i també 

a respondre algunes preguntes que vostés estiguen interessades. 

Intervé el Defensor del Major, Sr. Carlos Monera Olmos, i s’expressa en els següents termes. 

En primer lloc, reitere el meu agraïment pel seu suport majoritari. 

Portem un mes de trajectòria del Defensor del Major. M’han estat telefonant de diferents mitjans 

de comunicació per a veure què era això del Defensor del Major, perquè a Espanya hi ha molt 

poques ciutats que tinguen eixa figura. També he rebut telefonades de coneguts que diuen que 

és una figura que vindria molt bé en moltes ciutats. 

La meua labor és servir de pont entre l'Administració, les institucions i la ciutadania, protegir els 

drets dels ciutadans, sobretot dels que senten els seus drets un poc vilipendiats. 

Recorde que és un lloc d'autonomia, independent. M'han prestat un despatx per a treballar en la 

Regidoria, els dimarts i els dijous a la vesprada amb cita prèvia. Ja he tingut unes 20 consultes, són 

poques en quantitat, però intenses en qualitat. 

El procediment és: jo escolte, la persona que planteja el problema i jo fem un escrit, el llegim per 

a comprovar que siga fidel al que hem parlat i ho firmem. I després, la meua missió és elaborar 

una recomanació a qui procedisca (per exemple, a una regidoria) i allí han de posar-se en contacte 

amb la institució de la qual depén l'assumpte. Per exemple, el tema de les escombraries, els 

autobusos, els parcs... són contractes, però hi ha una regidoria responsable. Jo no he d'actuar ni 

en l'àmbit autonòmic, ni molt menys en l'àmbit estatal, encara que efectivament m'arribaran 

demandes. Carlos (García) que és, en fi, la persona que tinc de referència en la Regidoria és el que 

canalitzarà o m'orientarà a mi a veure cada problema de quina regidoria depén. 



Llavors, jo tinc ara un desig. Com vostés són els representants de les persones majors, m'agradaria 

tindre una trobada formal/informal, de manera que em transmeten vostés totes les coses que des 

del seu punt de vista són millorables respecte a les meues funcions. No és necessari que vostés 

em demanen cita en la Regidoria, sinó que pot ser a través del correu o del telèfon. 

Intervé la presidenta honorífica, Sra. Gabriela Grau Mecha, i s’expressa en els següents termes. 

Vull disculpar-me per no poder estar ni haver-li votat, però crec que els representants heu fet una 

gran elecció i que, caminant, ens ho demostrarà. I, bo, ací estic ja per a donar-li suport o fer costat 

a tots en el que necessite ell i el que necessitem tots. 

Intervé la vocal del grup municipal PSOE, Sra. María José Martínez, i s’expressa en els següents 

termes. 

Vull donar-li les gràcies a Carlos (Monera) i felicitar-lo perquè ja porta una gran labor: 20 cites en 

menys d'un mes em sembla moltíssim. Em semblaria molt interessant, com que ja s'ha incorporat 

a este Consell, que, cada vegada que es realitze un Consell, ens puga explicar quines dificultats té 

i, sobretot, com va esta important labor. 

Intervé la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els següents termes. 

Respecte d’això, ja l’hem compromés a venir a tots els consells. 

Intervé el Defensor del Major, Sr. Carlos Monera Olmos, i s’expressa en els següents termes. 

Volia comentar una anècdota. El meu currículum és bastant variat, sobretot impressiona el treball 

en les presons, i, quan em conviden als mitjans de comunicació, em pregunten i jo parle de manera 

espontània. M'estan convidant a totes les tertúlies i a tot, i de moment estic dient que no. L'altre 

dia em van convidar a un debat i va ser vosté no? (a Sra. María Peña). Hui m'han convidat a un 

altre debat i, encara sort, tenia l'excusa del Consell. 

Intervé la presidenta honorífica, Sra. Gabriela Grau Mecha, i s’expressa en els següents termes. 

Jo vull dir que porte en este Ajuntament més de 30 anys de voluntària i coincidim en el temps, és 

a dir en l'UCA, Unitat de Conductes Addictives, i són experiències molt traumàtiques de gent molt 

vulnerable, gent molt necessitada. Gràcies per la gran labor que estàs fent. 

Intervé el secretari, Sr. Carlos García Ros, en sol·licitar els assistents el telèfon i el correu electrònic al 

qual s’han de dirigir, i s’expressa en els següents termes. 

És molt senzill, només heu de contactar amb la Regidoria. No cal fer res especial: podeu anar allí 

(a la Casa del Major), podeu telefonar al 96 665 82 63, podeu enviar un correu electrònic a 

defensordelmayor@elche.es. Per qualsevol d'estos mitjans, fins i tot si volguéreu presentar una 

instància en l'OMAC, nosaltres busquem el primer buit disponible en l'agenda i us citem. 

Intervé el Defensor del Major, Sr. Carlos Monera Olmos, i s’expressa en els següents termes. 

No obstant això, jo preferisc que, si diuen que són del Consell de Major, jo els telefone ja i 

concertem una cita en l’associació o en el barri de matí, perquè estic molt limitat amb els horaris 

de la vesprada. 

Intervé el secretari, Sr. Carlos García Ros, i s’expressa en els següents termes. 



Si voleu, podem distingir el que jo he comentat, per a demanar una cita i exposar-li un problema 

al Defensor, i el que ell està dient, com ja va anunciar en l'últim consell, que vol conéixer el vostre 

parer sobre com està la situació de les persones majors a Elx. Això ho podem fer directament o, 

com proposa María (Peña), ella ho dirà en la seua associació i ens telefonaran.  

5. Precs i preguntes. 

Intervé la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els següents termes. 

Alguna inquietud més per a Carlos? (No n’hi ha cap). Aleshores passem a precs i preguntes. Alcen 

la mà els que han de parlar, i així els anota Encarni (Escudero) i els va anomenant d’un en un. 

Intervé la vocal de l’AV Barri Sant Antoni, Sra. Teresa Sansano Muñoz, i s’expressa en els següents 

termes. 

Bon dia. Al carrer Pintor Benedicto hi ha pocs passos de vianants. Ara molta gent va caminant a 

través del barri de Sant Antoni a l'hort nou (de Travalon). La nostra associació ha acordat demanar, 

ací o on corresponga, un o dos passos de vianants nous al carrer Pintor Benedicto. En concret, 

trobem a faltar un a l'altura del carrer Santa Corona i un altre on acaba el barri, enfront del Centre 

de Dia d'ASFEME. Ara cal anar fins a la font per a creuar o on posen el mercat ambulant. Gràcies. 

Intervé la vocal del Sindicat de pensionistes i jubilats CCOO, Sra. Ángeles Clemente i s’expressa en 

els següents termes. 

Hola, bon dia. Volia fer una pregunta o almenys informar. En el Centre Ocupacional La Tramoia 

sembla que s'està donant el cas que quan estos majors arriben als 65 anys els fan fora del centre, 

quan és un lloc on ells han fet la seua vida, on tenen amistats, on tenen un espai conegut. És un 

fet que a mi em commou bastant i volguera saber com està esta situació, perquè em sembla una 

cosa que cal tindre en compte. Són persones que pertanyen al nostre municipi i encara que crec 

que el centre és de Conselleria, seria com per a interessar-s'hi, per a informar-se'n, per a veure 

què s'hi podria fer. 

Intervé el Defensor del Major, Sr. Carlos Monera Olmos, i s’expressa en els següents termes. 

Bé, esta ha sigut una demanda d'una sèrie de persones que tenen als seus familiars ingressats en 

els Centres Especials d'Ocupació, en este cas La Tramoia, i no sé si també Jubalcoi o en Verge de 

la Llum, que són dependents de la Generalitat, de l'IVASS, em sembla. Això no és competència de 

l'Ajuntament, però és veritat que quan complixes 65 anys han d'anar-se'n a la seua casa, ja no 

poden romandre ací, i m'han sol·licitat que informe a qui corresponga per a la creació de centres 

de dia, perquè puguen romandre ací. Això és una qüestió que he d'elevar a través de Carlos 

(García) a la Regidoria de Discapacitat, així, d'una primera instància. No resoldrà esta la situació 

perquè no és de la seua competència, però pot fer una taula de diàleg entre la Direcció Territorial 

de Servicis Socials, l'IVASS, que és un organisme autònom, sobretot perquè el que vosté està 

comentant està emparat per la Llei. És un articulat que encara no està desenrotllat, la qual cosa 

perjudica persones amb discapacitat que han complit 65 anys. I precisament estes persones són 

la prioritat des del meu punt de vista. 

Intervé la vocal de l’AV Carrús Est, Sra. Asunción Martínez Aniorte, i s’expressa en els següents 

termes. 



Resulta que on jo visc, l'últim tram d'Ausiàs March sembla un femer perquè, com que hi han fet 

l'oficina nova de SUMA, han posat ací els 4 o 5 contenidors que estaven repartits per tot el carrer, 

que no es poden ni obrir o que estan trencats. No sé per què els de Neteja no posen un poc d'ordre 

i hi netegen. 

Quan acaba l'edifici de SUMA hi ha un clot que fa por de passar-hi, com que s'està afonant. No sé 

el que passa, que han començat a fer per dalt el carrer, que ja el van arreglar fa 6 o 7 anys, amb 

les seues bones voreres, i la part de baix està que fa por de passar perquè sembla que es vaja a 

afonar el carrer, a més de brut que està. 

I l'avinguda està indecent, no hi ha on asseure's. Hi ha munts de mantes de persones que, els 

pobres, es veu que no tenen on dormir. 

Este tros de Carrús està molt deteriorat. Per favor, a veure si fan alguna cosa, perquè és que allí 

no hi ha zones verdes, només tenim el tros de l'avinguda, ho he dit moltes vegades. En el barri hi 

ha molts migrants, molts xiquets i molta gent jove, però els veïns de tota la vida que hem envellit 

allí, crec que ens ho mereixem i a més que vam pagar molts diners quan es va fer este lloc. I els 

arbres estan malalts, no tenen ni fulles. 

Per favor, a veure si ve algú que té consciència i fa alguna cosa. Perdonen si m'he passat, però jo 

ho dic com ho sent. 

Intervé la vocal de l’AV Barri Obrer d’Altabix, Sra. María Peña Sánchez, i s’expressa en els següents 

termes. 

He dit moltes vegades el mateix, però voldria saber per què jo el que he demanat veig que no es 

complix. El que diu Asunción, a Altabix hi ha moltes persones majors. Hi ha molta destrossa en 

voreres, en passos de vianants, com el de l'església (de Sant Vicent Ferrer) i el Centre de Salut 

(d'Altabix), per on creuen moltíssims carrets de xiquets i de majors i persones a peu per a anar a 

l'església o al metge, el del parc enfront del Dumbo, he enviat fotos com se'm va dir i no s'ha 

arreglat res, continuen caient les persones. És veritat que està proposat que s'arreglaran les 

voreres d'Altabix, però és que hi ha trossos que corre pressa. M'agradaria que, si no pot ser tot, 

s'arreglara el que més pressa corre. A veure si esta vegada no cau en l'oblit. 

Intervé la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els següents termes. 

Bé, com veiem que el 90% de les demandes són sobre el manteniment dels carrers i d'altres, 

proposarem al regidor responsable que vinga a algun Consell perquè vostés li facen la sol·licitud 

directa. Nosaltres traslladem totes estes sol·licituds a la regidoria corresponent, però és clar, no 

tenim cap ingerència en el programa de necessitats. Nosaltres, per exemple, en (el districte) Pla-

Sector V teníem un problema amb les rampes, algunes estaven en molt mal estat, unes altres 

regular i d'altres estaven millors. Vam fer un treballet per 3 etapes i li'l vam presentar a la Regidoria 

de Manteniment i ens estan fent les reparacions en estes 3 etapes: primer van arreglar les rampes 

que estaven més destrossades i així progressivament. 

Portarem el regidor de Manteniment, però és important que vostés tinguen puntualitzats els llocs 

on es vol més ràpida l'actuació. Així fem de la reunió una cosa útil.  

Intervé la vocal de l’AV Barri Obrer d’Altabix, Sra. María Peña Sánchez, i s’expressa en els següents 

termes. 



Jo ho he enviat: el nom del carrer, la foto, he anat al districte, ho he fet per totes bandes. 

Intervé la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els següents termes. 

Estos danys afecten tota la població, per descomptat que les mares que porten els carrets i els 

majors són els que més es perjudiquen, però per això portarem el regidor. Preparen les dades en 

cada barri o en cada associació de veïns, quins llocs els semblen els més crítics per a actuar-hi. 

Nosaltres, tot el que vostés ens transmeten, ho transmetem. 

Intervé la vocal de l’AV Barri Obrer d’Altabix, Sra. María Peña Sánchez, i s’expressa en els següents 

termes. 

He anat a l’OMAC, he anat als districtes, ho he demanat aquí. Si he d’anar directament al regidor, 

hi vaig i li ho dic. 

Intervé el secretari, Sr. Carlos García Ros, i s’expressa en estos termes.  

El regidor hi vindrà. Aleshores, si us sembla bé, abans que ens tornem a reunir us enviarem per 

WhatsApp, o com vosaltres vulgueu, un xicotet recordatori del que necessitaríem que portàreu a 

esta reunió: adreça, número de carrer, foto si en teniu, el que siga perquè se li puga entregar al 

regidor un dossier amb les reparacions que considereu que s’han de fer a la vostra zona. 

Intervé la Sra. presidenta honorífica, Sra. Gabriela Grau Mecha, i s’expressa en els següents termes. 

Jo, ara, no parlaré del meu barri únicament. Jo, com tots, observem (per exemple, en plaça 

Barcelona), carrers amplíssims que no estan estropejats i que els estan ampliant encara més, és al 

que es referix molta gent. Fa 30 anys que visc en Calderón de la Barca i des de Josep Maria Buck 

fins a Reina Victòria les voreres tenen les llambordes picades; em referisc que tenen 70 anys i, a 

més, té la vorera 60 centímetres. Des de Lope de Vega fins a Capità Antonio Mena, tots els carrers 

estan arreglats menys este xicotet tram. Ho hem demanat amb signatures, per activa i per passiva, 

durant 20 anys. 

Quant al tema d’Ausiàs March, allí viu moltíssima gent i, què passa? Que com més persones, més 

necessitats. Ja no es tracta ni de majors ni de joves, quasi sempre ho patim les dones, perquè som 

les que espentem els carrets de la compra, un tant per cent molt elevat. També hi ha homes, però 

la majoria de persones majors que tenen problemes són ateses per dones, els cotxes dels xiquets, 

els carros de la compra… Necessitem voreres més amples i rampes en condicions per a poder 

accedir-hi, perquè les dones que carreguen amb tot açò ja tenen també 60 o 70 anys... 

I torne a repetir, els carrers estan molt bruts, no perquè no s’hi netege, sinó per la quantitat de 

gossos que hi ha i l’incivisme d’aquelles persones propietàries dels gossos.  Té igual que ho 

netegen, si per ahí passen 10 gossos 3 vegades al dia. No estem parlant de la neteja, almenys en 

estos carrers és eficaç. Què ocorre? Que dels carrers del centre es venen als carrers estretets 

perquè no els vegen, i allò és… Hi ha una olor nauseabunda, que no s’hi pot passar. Jo he comentat 

que al cap de 5 anys estiga prohibit que ho facen als carrers (les necessitats dels gossos), igual que 

els xiquets, igual que les persones. Que els baixen a passejar, perquè sí que hi ha persones que 

(els seus gossos) ho fan a sa casa, i que baixen els animals a passejar. Cal prendre mesures, o posar 

un policia de paisà una setmana en cada barri, perquè les multes es posen quan els veuen. Els 

veïns no podem fer fotos i açò és una demanda per a tots els barris. 



I bé, vull dir que done suport al tema de Sant Antoni, perquè, la veritat, des de la font fins a la 

rotonda hi ha 5 o 6 passos de vianants, però en el centre d’ASFEME hauria d’haver-hi un pas de 

vianants, perquè les criatures han de passar 3 passos de vianants per a anar a agafar l’autobús. 

Volia preguntar si a la Baia han arreglat l’ascensor. 

Intervé la vocal de l’AV Barri la Baia-Asprella, Sra. Encarnación Alvarado Esclapez, i s’expressa en els 

següents termes. 

Sí, vull donar les gràcies. Tenim l’autobús (a la pedania) i tenim l’ascensor del Centre Social arreglat 

ja. 

Intervé la vocal de SUPO-ONCE, Sra. Mª Teresa Martínez campos i s’expressa en els següents termes. 

Vull comentar el problema que tenim les persones de SUPO-ONCE, que tenim una discapacitat 

visual, amb els autobusos. Està bé que hagen posat els autobusos amb els noms de les parades. 

Nosaltres, a banda de no veure, amb l’edat tampoc oïm igual que quan teníem 20 anys. Jo puge a 

l’autobús i l’oig de fons, però no m’assabente del que diuen. Entre que no ho tenen tots els 

autobusos; alguns ho tenen, però els xofers no ho posen; d’altres ho posen molt baixet perquè no 

li moleste… Jo entenc que tal vegada és molest 8 hores eixe so, però si puge a l’autobús i n’he de 

baixar 2 parades més avant o més arrere, perquè no sé per on vaig, tenint l’opció que ara l’han 

posat parlant, doncs… Ho veig que és una cosa que queda molt bonica, però no es pot utilitzar. 

Intervé Sra. Asunción Aniorte, i s’expressa en els següents termes. 

Puc dir una cosa? És que els autobusos igual es queden a mig metre de la vorera i les persones 

majors que van amb carret es veuen en un compromís que ni poden baixar-ne. Gràcies. 

Intervé la vocal de l’AV El Toscar i carrers adjacents, Sra. Antonia Bernad Jiménez, i s’expressa en els 

següents termes. 

Esta petició dels autobusos es va fer des d’aquí i em sembla estupend que hi estiga, però hi ha una 

altra petició que es va fer fa anys, que és la dels àudios en els cines, el teatre…, perquè hi ha molta 

gent que no escolta i que no pot anar al teatre perquè, què fa? Mira, però no sent. Voldria saber 

si eixa petició continua endavant o què hi està passat. Gràcies. 

Intervé la Sra. presidenta, Sra. Aurora Rodil Martínez, i s’expressa en els següents termes. 

Molt bé, seran traslladades totes les sol·licituds i portarem el regidor de l’àrea de Manteniment 

de Via Pública perquè li transmeten les seues necessitats, que sembla que són les que cobrixen el 

90 % de les vostres necessitats.  

Acabem, fins a la pròxima vegada. Poden mantenir-se informats de les nostres activitats a través 

del WhatsApp i a través de la Regidoria. Ara distribuirem dos regalets: els llibres de Superxef de 

l’any passat i també els programes de Setmana Santa. 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, per la Sra. presidenta s’alça la sessió a les 11:34 del dia indicat 

al començament. 


